

EUREKA!

ESCAPE ROOM CHALLENGE

HELP US!

We are trapped in the Eureka! room under a pile of unlabelled clothes and accessories and we cannot get out! We urgently need you to solve the puzzle! Your mission, should you choose to accept it, is to find the clues that are hidden in [these videos](#). If you match the pieces with their owners we will finally be free - or at least be able to create a corridor and make our way to the door. Have a quick look and [email](#) us the solution, pleeeeeease!

The EUREKA! Team

EUREKA!
Lost Property - Objets Perdus

AIDE-NOUS !

Nous sommes coincés dans la salle Eurêka! sous une pile de vêtements et accessoires non étiquetés et nous ne pouvons pas sortir ! Nous avons besoin de toi de toute urgence pour résoudre l'énigme ! Ta mission, si tu l'acceptes, est de trouver les indices cachés dans [ces vidéos](#). Si tu fais correspondre les pièces avec leur propriétaire, tu nous libéreras - ou du moins nous aurons la possibilité de créer un couloir et de nous frayer un chemin jusqu'à la porte. Visionne les vidéos et envoie-nous la solution par [courriel](#).

L'Equipe EUREKA !